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Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Jak to jest, że cudzoziemcy nie mogą złożyć bezpośrednio wniosku o pobyt czy pozwolenie na pracę 

w naszym kraju? Trzeba to robić przez zewnętrzne firmy, które pobierają za to bardzo duże pieniądze. Ten 

sam wniosek trafia w takim samym stanie do urzędu wojewódzkiego. Jest tu jakaś logika? 

Jest link do strony, na której generuje się wniosek o wydanie zezwolenia na pobyt czasowy 

(mazowieckie.pl), po czym można zarezerwować termin wizyty w dowolnym urzędzie do spraw 

cudzoziemców. Niestety, już od miesiąca po wygenerowaniu wniosku w załączeniu nie można złapać 

żadnego wolnego terminu, mimo tego, że osoby sprawdzają to codziennie po kilka razy w godzinach, kiedy 

teoretycznie te terminy miałyby się pojawiać. 

Z poważaniem 

Robert Dowhan 


